
 

Zápis z jednání parafy 3. 9. 2024 
 

Přítomni: Libor Ovečka, Mireia Ryšková, David Vošahlík, Eva Nožičková, Jiří 

Cerman, Michaela Regálová, Tomáš Havran Jirsák 

Hosté:  Michal Jakl, Tomáš Daněk, Miroslav Špelda 

• Je třeba dojednat, aby Petr Marek předložil zprávu o finanční situaci farnosti 

(stav, přírůstky, výdaje – nač) 8. 9. v rámci ohlášek (domluví Mireia Ryšková) 

• Pí Poláková bude v neděli večer zkoušet na faře se sborem, pravděpodobně 

každý týden; je třeba to zanést do kalendáře využití farního sálu 

o Pokusíme se dojednat, aby se sbor uplatnil při různých příležitostech i 

v naší farnosti (např. Noc kostelů v roce 2025 nebo nějaký benefiční 

koncert)  

• Sakristie 

o Prasklá okna ze sakristie je třeba zasklít, Josef Kvaltin je po odstranění 

nánosů starých laků nejdříve natře (Míša Regálová zjistí sklenáře) 

o Ve středu 4. 9. podlaháři začnou s broušením a natíráním podlahy (je 

třeba opravit i zbylé shnilé části), 6. 9. Jiří Kríso, bude-li možné, 

namontuje nový nábytek. 

o Je potřeba domalovat kousek stěny za starými skříněmi (po posouzení 

to Libor Ovečka projedná se Standou Zmátlem) 

o Ve středu budou odvezeny staré skříně (Stanislav Čihák) 

o Nápis, jenž byl původně nad vstupním obloukem do presbytáře, je 

v depozitáři AP (Jiří Polák o něm ví). Je otázka, zda má být umístěn 

v našem kostele nebo někde jinde  

• Díry ve zdi u trámů kůru potřebují ještě dočistit. Libor Ovečka zjistí od pana 

Dlabala, kdo úpravu kůru v tomto ohledu dokončí 

• Je třeba zakoupit nový dataprojektor pro promítání na faře (dětský filmový 

večer/filmové odpoledne; diskusní večery nad filmy v adventu, postní době 

apod.) (zajistí Havran do listopadu) 

• Na náboženství je zatím přihlášeno pět dětí a potom jedno na přípravu na 

první sv. přijímání (přihlašování ještě není uzavřeno) 

• Hovory o víře nahradí cykly přednášek 



 

o První přednáška proběhne v listopadu (5. 11. – zajistí Michal Jakl), 

druhá v lednu (bude požádán Jan Beránek o téma z youtube, domluví 

Mireia Ryšková)  

o Je třeba se na Dni farnosti zeptat farníků, co by je zajímalo, případně, 

jestli nemohou něco nabídnout nebo zařídit oni 

o Termíny dalších přednášek se dohodnou později 

• Data 

o 8. 9. žehnání aktovek 

o 5. 11. 2024 od 18:30 bude na faře první přednáška z cyklu – Jiří 

Votava, život LGBT komunity v katolické církvi 

o 23. 11. 2024 v 16:00 předadventní filmové setkání  

o František Jakubec st. zjistí, zda SHM bude dělat mikulášskou obchůzku 

5.12. 

o Tříkrálové sbírky (leden 2025) se jako farnost zúčastníme (zařizuje 

Lucie Heriánová) 

o 4. 3. 2025 bude koblihová párty od 18 hod. 

o 15. 3. 2025 v 16:00 bude postní filmové setkání  

o 23. 5. 2025 bude Noc kostelů (zajišťují Jirsákovi) 

▪ Eva Nožičková domluví koncert s Rokytkou 

o 24.5. 2025 bude poutní výlet farnosti 

o 16.-17. 5. 2025 bude přespávání dětí na farní zahradě s Evou 

Nožičkovou 

 

➢ Plán školního roku pro děti - Eva Nožičková: 

▪ 11. - 12. 10 2024 - přespávačka na faře 

▪ 8. 11. - filmový večer  

▪ 6. 12. – perníčky + vánoční vyrábění + setkání s rodiči u svařáku  

▪ 10. 1. 2025 - filmový večer 

▪ 21. 3. - 22. 3. přespávačka na faře 

▪ 25. 4. - výlet + kakao na faře 

▪ 16.-17.5. - přespávačka na zahradě 



 

• Daňkovi koupí cca 15 – 20 plédů, které budou k dispozici vzadu v kostele 

o Farníci s tím budou seznámeni a požádáni, aby plédy po mši vraceli 

složené na místo 

• Do Programu mší je třeba dopsat, že ministrantská zkouška začíná hodinu 

přede mší a schola se schází v 8 hodin v neděli na faře  

• Den farnosti: 

o od ambonu bude oznámen návrh na jednu nedělní mši od 9:30, 

prodiskutovat se může na farní zahradě. Střídat by se měl varhanní 

doprovod s kytarami 

o Pokud bude hotová sakristie, tak bude slavnostně vysvěcena 

o Přibližně 10:30 bude dokončený přesun na zahradu 

o V 11:00 bude informační blok 

▪ Mše od 9:30, nábožka atd. 

▪ Libor Ovečka připraví soupis informací, přednese je Havran 

▪ Možná diskuse farníků k informacím a návrhu hodiny nedělní 

mše (bude k dispozici mikrofon) 

o V 12:30 se začne uklízet 

o Zajištění: Jirka Cerman – oheň; David Vošahlík – gril, pivo; Havran – 

skákací hrad, nealko, ozvučení; Míša Regálová – chleby; Mireia 

Ryšková – buřty, klobásy, hořčice, kečup, tácky, kalíšky 

• Libor Ovečka poděkoval písemně panu starostovi za opravu zdi u kostela, 

v září poděkuje ještě osobně 

• Matouš Beránek bude od poloviny září 2024 uklízet každý týden, během 

prázdnin nebylo pravidelné 

• Dámský klub se poradí co se stavem čalounění na židlích ve farním sále, 2 

židle jsou rozbité 

• Libor Ovečka do Dopolí napíše zprávu o tom, co se všechno stalo od 

posledního vydání 

• Podzimní brigáda: prořezat nálet za zdí farní zahrady (při návštěvě se 

starostou projedná Libor Ovečka) 

 

Za celou farní radu David Vošahlík, Mireia Ryšková a Libor Ovečka 3.9.2024 


